
1、本保修卡一式三联: 用户、经销商、SATA各执一联
2、产品售出时，请务必填写完整本保修卡，并在各联加盖印章
3、公司联系请邮寄到：上海市嘉定区胜辛北路2399号 Tel:021-60615650 
4、本保修卡作为产品质保期内保修的重要凭证，请妥善保管
5、产品售出后，经销商须将填写完整的公司联返回公司，否则不享受保修服务

1. the warranty card is triple linked: users, distributors, and SATA have their own connections.
2. when the product is sold, please fill out the complete warranty card and seal the seals.
3. Contact please mail to Tel:021-60615650,No.2399 Shengxin North Road, Jiading District 
    201815 Shanghai
4. This warranty card is an important certificate of warranty during the warranty period.
    Please keep it properly.
5. After the sale of the product, the Distributor shall return the completed company to the 
    company, otherwise he will not enjoy the warranty service.

用户名称：
User Name:

修复机焊机保修卡（用户联）
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3、公司联系请邮寄到：上海市嘉定区胜辛北路2399号 Tel:021-60615650 
4、本保修卡作为产品质保期内保修的重要凭证，请妥善保管
5、产品售出后，经销商须将填写完整的公司联返回公司，否则不享受保修服务

1. the warranty card is triple linked: users, distributors, and SATA have their own connections.
2. when the product is sold, please fill out the complete warranty card and seal the seals.
3. Contact please mail to Tel:021-60615650,No.2399 Shengxin North Road, Jiading District 
    201815 Shanghai
4. This warranty card is an important certificate of warranty during the warranty period.
    Please keep it properly.
5. After the sale of the product, the Distributor shall return the completed company to the 
    company, otherwise he will not enjoy the warranty service.
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修复机焊机保修卡（用户联）

上海市嘉定区胜辛北路2399号 Tel:021-60615650 

                                      Tel:021-60615650,No.2399 Shengxin North Road, Jiading District 
201815 Shanghai 世 达 汽 车 科 技（ 上 海 ）有 限 公 司

客户服务：
Customer Service: 5-12, No.988, JingTang Road, Nanxiang 
Town, Jiading District, Shanghai (201802)
电话/Tel（：86  21）6061 1 919    传真/Fax（：86  21）6061 1 918

上海市嘉定区南翔镇静塘路988号5-12幢 (邮编：201802)
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Repair/Welding Machines Warranty Card (User)
修复机焊机保修卡（用户联）

Repair/Welding Machines Warranty Card (Dealer)
修复机焊机保修卡（经销商联）

Repair/Welding Machines Warranty Card (Company)
修复机焊机保修卡（公司联）

Repair/Welding Machines Warranty Card (User)
修复机焊机保修卡（用户联）

Repair/Welding Machines Warranty Card (Dealer)
修复机焊机保修卡（经销商联）

Repair/Welding Machines Warranty Card (Company)
修复机焊机保修卡（公司联）

世达保修卡

尺寸：125*155mm 

材质：250G白卡，正反面彩色印刷
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